
Protokół nr XXVI/2013 

z XXIV sesji Rady Gminy Zławieś Wielka odbytej w dniu 23 maja 2013 r. 

 

 Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 14 do 14:30.  

W sesji udział wzięło 13 radnych, 7 pracowników urzędu gminy oraz 2 osoby zainteresowane 

obradami. 

 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2013 r.;  

 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zławieś Wielka na lata 2011 – 2020; 

 

3) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę Zławieś 

Wielka wspólnie z Marszalkiem Województwa Kujawsko – Pomorskiego projektu 

pn. „Rekultywacja składowisk odpadów w województwie kujawsko – pomorskim 

na cele przyrodnicze.”                               .  

 

4. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  Otwarcie obrad i Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Przywitała radnych, pracowników urzędu gminy oraz osoby zainteresowane obradami. Na 

podstawie listy obecności stwierdziła, że na 15 radnych obecnych jest 13 i sesja jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Usprawiedliwiła nieobecność 2 radnych. 

Poinformowała obecnych, że sesja została zwołana na wniosek wójta gminy z uwagi na pilną 

potrzebę przygotowania dokumentacji do Urzędu Marszałkowskiego. Poprosiła Panią 

skarbnik o omówienie projektu uchwały nr 1. 

 

Ad. 2  Podjęcie uchwał 

 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Na podstawie uzasadnienia do uchwały omówiła zmiany w budżecie. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Otworzyła dyskusję nad projektem nr 1. Nikt z radych nie zabrał głosu. Odczytała projekt 

uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 



uchwałę Nr XXVI/179/2013 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś 

Wielka na 2013 r.  

 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poprosiła Panią skarbnik o omówienie projektu uchwały nr 2. 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Otworzyła dyskusję nad uchwałą. Nikt z radnych nie zabrała głosu, odczytała projekt 

uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XXVI/180/2013 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 2011 – 2020 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poprosiła sekretarza gminy o omówienie projektu uchwały nr 3. 

Grażyna Krystosiak – sekretarz 

Poinformowała radnych, że uchwała ta jest odpowiedzią na ogłoszony przez Ministra 

Środowiska nabór wniosków o dofinansowanie przedsięwzięć z zakresu gospodarki odpadami 

komunalnymi ze szczególnym uwzględnieniem odpadów niebezpiecznych. W ramach tego 

konkursu Marszałek Województwa będzie ubiegał się o dofinansowanie pn. „Rekultywacja 

składowisk odpadów w województwie Kujawsko – Pomorskim”. Wnioskodawcą będzie 

Marszałek, a nasza gmina będzie partnerem w tym projekcie i będzie ponosiła tylko część 

kosztów przewidzianych na rekultywację. Projektem będzie objęta rekultywacja wysypiska w 

Łążynie. Ogólny koszt zadania wynosi 919 539 tys. zł. Z tego 85% zostanie dofinansowane z 

funduszu spójności w ramach programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. Wkład 

naszej gminy to tylko 5 % czyli 45 578 tys. zł.  

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Zapytała, czy ktoś z radnych chciałaby zabrać głos w tej sprawie. Nikt z radych nie zgłosił 

się, odczytała projekt uchwały.   

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XXVI/181/2013 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację 

przez Gminę Zławieś Wielka wspólnie z Marszalkiem Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego projektu pn. „Rekultywacja składowisk odpadów w województwie 

kujawsko – pomorskim na cele przyrodnicze.”                                

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  



Poprosiła pracownika biura rady o rozdanie zaproszeń radnym m. in. od prezesa LGD 

„Zakole Dolnej Wisły” na Jarmark, który odbędzie się w Czarżu, dodała, że jej zdaniem warto 

byłoby wziąć udział w tym wydarzeniu, aby zapoznać się z działalnością „Zakola Dolnej 

Wisły” przed ewentualną zmianą LGD. W imieniu organizatorów wystawy w fundacji 

„Piękniejszego Świata” zaprosiła radnych na to wydarzenie. Złożyła wniosek w imieniu 

mieszkańców Gutowa o zamontowanie progu zwalniającego przy „Leśniczówce”, ponieważ 

jest tam bardzo niebezpiecznie. Zapytała, radnych, czy mają pytania do pracowników urzędu 

gminy.  

 

Teresa Balicka – radna 

Zapytała kierownika Kwiatkowskiego o to, czy na byłym wysypisku prowadzono działania, 

aby je odszczurzyć.  Dodała, że okoliczni mieszkańcy skarżą się, na dużą ilość szczurów przy 

swoich domach i gospodarstwach.   

Mirosław Kwiatkowski – kierownik referatu rolnictwa 

Odpowiedział, że cały czas wysypywane są trutki, ale jeżeli nadal jest taki problem, to postara 

się wysypać ich jeszcze większą ilość. 

Ad. 3  Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

 

Nikt z radnych nie miał więcej pytań. O godzinie 14:30 zamknięto obrady XXVI sesji rady 

Gminy. 

 


